
 
 

 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde  

Mandag d. 17. januar 2022 kl. 18.00 – kl. ca. 20.30 

Virtuelt møde på Teams. 

 

 

Deltagere  Afbud 

Formand Birgit Mørup   

Næstformand  

 

Nikolaj Hvingtoft 

Hansen (BO) 

 

Forældrerepræsentanter   

 Lisbeth Nissen (BO)  

 Morten Marinus (RØ)  

 Katja Hessel (SN)  

 Pernille Robertson 

(SN) 

 

 Kasper Haslund 

Poulsen (BO) 

 

 Vakant (D-klasser)  

 Vakant (L-klasser)  

Medarbejderrepræsentant Marketta Noomi 

Louise Sanders 

 

 Kristian Tougaard 

Olesen 

 

 Mette Ekelund   

Suppleant Jesper Petersen 

(suppl.) 

 

Elevrepræsentanter Jack (SN)  

 Sebastian (BO)  

 Julie (RØ) x 

   

Eksterne repræsentanter  

Claus Nissen 

 

 Jan Jacobsen  

Politisk repræsentant   

Sekretariat (ledelse) Mads Hasselgaard 

(skoleleder) 

 

 Mia Borchers 

(Souschef) 

 

 

 

1. Kl. 18.00 – 18.05: Godkendelse af dagsorden v. Birgit  

 

 

2. Kl 18.05-18.20: Nyt fra elevrådet  

Elevrådet på Borupgårdskolen har siden sidste møde været 

optaget af at søge indflydelse på kantinens madudvalg og få 

vasket væggen ned på nogle toiletter, hvor der er skrevet på 

væggen. Desuden savner eleverne at kunne være sammen 

på kryds og tværs i pauserne. 

 



 
 

 

 

3. Kl 18.20-18.30: Ny politisk repræsentant/observatør 

udpeget. Bestyrelsen skal formelt godkende dette. 

Ulla Kokfeldt er udpeget som ny observatør til vores 

skolebestyrelse. Skolebestyrelsen byder Ulla velkommen, og 

glæder sig til at se hende til de kommende møder.  

 

 

4. Kl. 18.30-18.50: Skolebestyrelsesvalg. I foråret 

afholdes der skolebestyrelsesvalg (datoplan 

vedhæftet). Skolebestyrelsen orienteres herom og 

drøfter den kommende valgproces. 

Birgit stopper som formand til sommer. Ny formand vælges 

på sidste møde før ferien. Mads gennemgår valgproces som 

foregår hen over foråret. Der laves evt. en video om 

bestyrelsens arbejde, som kan lægges på 

hjemmeside/facebook.  

 

5. Kl. 18.50-19.30: Af Konstitueringsaftalen mellem K, V 

DF, og D fremgår følgende: ”Der skal udarbejdes en ny 

skolestruktur med fokus på nærvær, synlig ledelse og 

inddragelse. Forslag til struktur skal udarbejdes i 

samarbejde med forældre, elever, medarbejdere og 

ledere. Koblet til en ny skolestruktur skal der arbejdes 

med, hvordan børn med udfordringer får den bedst 

mulige hjælp inden for rammerne”. 

Bestyrelsen tager en forhåndsdrøftelse med henblik på 

fælles indsigt og deling af synspunkter forud for de 

kommende drøftelser herom.  

 

 Der er meget, der fungerer i den nuværende struktur 

viser data, økonomi med mere, også at matriklerne 

får lov til at have hver deres eget præg samtidig med 

at være en del af en stor skole.  

 Vi skal som bestyrelse stille spørgsmål til politikerne, 

hvis de vil ændre skolestrukturen som eks.: Hvad 

effekten skal være? Hvad vil man opnå med det? Vi 

vil gerne invitere udvalget med på et møde, så vi kan 

nuancere billedet af vores skoles historik. 

 Skal det være et sammenhængende skoleforløb? 

 

 

6. Kl. 19.30-20.15: Opfølgning fra sidste møde: 

 Opfølgning på Corona – fast punkt. Billede af 

den aktuelle situation på skolen. 

Skolen er som det omgivende samfund hårdt ramt af 

Corona og mange er således hjemme med Corona 

eller i isolation.  

Siden jul er der registrerede 92 smittede elever. 

Dagsaktuelt billede er, at 14 medarbejdere er 

hjemme med Corona. Dertil kommer 6 hjemme som 

nære relationer. 



 
 

 

 

Vi holder op med at kommunikere ud hver gang en 

elev er smittet. Forældrene skal selv skrive ud til 

klassens forældre fremover.  

Som noget nyt må lærerne gerne bære mundbind, 

hvis de vil.  

 

 Opfølgning på indskrivningstal for skolestartere 

til det kommende skoleår. 

Vi har foreløbig 89 børn i alt – tallet kan fortsat 

variere. Der bliver lavet stamgrupper og udsat 

klassedeling.  

Der oprettes en klasse mere end sidste år. Matrikler 

bliver meldt ud i uge 8. Vi skriver ud til alle, når vi 

nærmer os uge 8.  

 

 

 Opfølgning på forældremøde vedr. 6. klassernes 

overgang til Udskolingen. 

Der er blevet afholdt et møde med forældrene i 6k 

omkring overgangen til RØ før sommerferien. Det 

lykkedes ikke at opnå fælles forståelse. Ledelsen 

afholder sammen med bestyrelsesformand et møde 

igen med det formål at lytte ind til hvad der vil gøre 

udskolingen til et tilvalg for eleverne på Snekkersten 

Skole. Forslag om at være i dialog med forældre på 

både Snekkersten Skole og Borupgårdskolen. 

Der er opbakning til, at ledelsen er nysgerrig og 

dialogvillig.  

 

 Rammebesparelser – opfølgning på 

Byrådsbeslutning og dens betydning for skolen. 

Sommercamp for klubbørn er nedlagt. 

-Tilskud til fritidskoordinatorer er nedlagt med 

undtagelse af sejlklubben. 

-Midlerne til BOOST battle er fjernet. 

-Pulje til ansættelse af flere lærere i folkeskolen er 

fjernet.  

-Førstehjælpsundervisning på ungdomsskolen er 

nedlagt. 

 

7. Evt. 

-Vi har mistet en medarbejder på udskolingen. Hun blev 

bisat i fredags.  

-Karen, afdelingsleder på Borupgård, har fået nyt job tættere 

på sin bopæl i Herlev. Vi har samtaler i næste uge.  

-Trivselsmåling til børn og medarbejdere til foråret.  

Helsingør har besluttet, at vi skal have et børneklimaråd. 

-Vi skal huske at have et konstitueringsmøde kalenderen i 

inden sommerferien. 

-Vi skal have fulgt op på vores input til Sikker skolevej. 

 

 



 
 

 

 

 

Datoer skolebestyrelsesmøder i 2021/2022: 

Tirsdag d. 31. august, tirsdag d. 26. oktober, mandag d. 22. 

november, mandag d. 17. januar, torsdag d. 10. marts, tirsdag d. 

10. maj. 


